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Plats Hos Peter Modh
Tid 2002-10-24  18.00
Närvarande Emma-Maria Andersson (EA)

Bo Appelqvist (BA)
Eva Gunnarsson (EG)
Peter Modh (PM)
Elisabeth Olsson (EO)
Bertil Thorén (BT)

Frånvarande Ragnar Cedhagen
Jan Sparud

1 Öppnande
Förklarades mötet öppnat.

2 Dagordning
Fastställdes den utskickade dagordningen.

3 Föregående protokoll
Godkändes protokoll från möte den 18 september 2002

4 Ekonomisk rapport
Redogjorde EO för läget. Beslöts att i fortsättningen förutom läget även en
avstämning mot budget skall ske där så är möjligt. PM och EO skall
åstadkomma en skriftlig redogörelse avseende GBFs mellanhavanden med
Bridgeservice HB ( Ligan, DM – Lag, DM – tävlingar och övriga arrangemang).
Redogörelsen skall vara klar att träda i kraft den 1 januari 2003.

5 Inkomna skrivelser
Två skrivelser har kommit från Göteborgs Dövas BK avseende dels silverpoäng
vid Gothia Cup för 11 par den 5 oktober (oktobersilver) dels sanktion för
silverstatus för Svenska Dövas Lagmästerskap den 15 – 17 november 2002. OK
beträffande silver vid båda tillfällena under förutsättning att SBFs regler följs.
BT håller kontakten med dem.
Revisorernas skrivelse angående saknade spelavgifter från Ligan är åtgärdad
eftersom dessa avgifter inkommit.

6 Ansökan om medlemskap
Från Em-Pe Bridge har inkommit ansökan om medlemskap i GBF. Ordförande
Anna-Karin Fredriksson. Denna godkändes med förbehållet att stadgar förenliga
med SBFs stadgar kan presenteras. Flertalet bör kunna betraktas som 0-
taxemedlemmar under innevarande år, då de gått kurs innan klubben bildats. EA
och PM besöker dem snarast.

7 Tävlingsledarutbildning
Diskuterades hur framtida tävlingar i GBFs regi skall organiseras främst vad
beträffar ledningen. Det råder idag brist på licensierade tävlingsledare som



ställer upp att leda distriktets tävlingar. Vi bör skapa en grupp av intresserade
personer (fem till sex stycken) inom distriktet som vill delta i en form av
intensiv TL utbildning under våren 2003 som leder till diplomering för guld
resp. silver. Checklistan för distriktets tävlingar skall uppdateras av TK och
spridas till distriktets tävlingsledare. Även denna säsong skall en kurs för klubb-
tävlingsledare anordnas under våren 2003.

8 Tävlingsverksamheten
Guldbarometer 2 november – 30 par anmälda den 24 oktober.
Propagandatävlingen 24 november - Inbjudan utskickad denna vecka. Den nya
och lägre åldern för deltagande måste marknadsföras.
DM Seniorer den 8 december - Inbjudan utskickad denna vecka.
Allsvenskan Div IV - Första spelomgång 23 november. Anmälningslista uppsatt
i Bridgens Hus
Vårens DM tävlingar diskuteras vid nästa möte.

9          Klubbkontakter och marknadsföring
Beslöts att styrelsemedlemmarna har ansvar för kontakterna med sina klubbar
enligt följande:

Peter Modh GK Albatross BS
Bohus Nations BK
BK Centrum
PBK Vega

Emma-Maria Andersson Frölunda BS
BK Sjökortet
Em-Pe

Eva Gunnarsson Lerums BK
Mölndals BK
Mölnlycke BS
Partille BK

Elisabeth Olsson BS 53
Asperö-Brännö BK
BK Lyx

Jan Sparud Askims BK
Kungälvs BK

Bo Appelqvist Hisingens BP
Ragnar Cedhagen BK Everfresh

PBK Passagen
Bertil Thorén Haga PK

Landala BP
Salamandern/Wasa
PBK Svingeln

Avsikten med dessa kontakter skall vara att förmedla information och att skapa
ett förtroendefullt samarbete mellan klubbar och distrikt som förhoppningsvis
leder till ökad aktivitet.

Diskuterades vidare vilka åtgärder som behövs för att bredda informationen
beträffande inbjudningar och resultat. Vår hemsida www.gbf.o.se skall
utvecklas vidare i detta avseende. En arbetsgrupp bestående av JS,PM, Joakim
Schmeisser och Tommy Gunnarsson skall snarast ta itu med denna fråga.



10 Distriktsträffen
Rapporterade PM, EA och EG från förra helgens träff i Skövde. Den upplevdes
som mycket positiv och kan ligga till grund för kommande diskussioner när det
gäller den lokala verksamheten.

11 Elektroniskt resultatrapporteringssytem
Förslag om ett elektroniskt resultatrapporteringssystem (dvs.
TV/datorskärm(ar)) i Bridgens Hus har inkommit till styrelsen. PM rapporterade
om de tankegångar som hittills kommit fram. Det framhölls att
användarvänligheten måste vara mycket god för ett dylikt system samt att det
inte får bli föråldrat för snabbt. Styrelsen fortsätter undersöka de
kostnadsmässiga, tekniska och praktiska förutsättningarna för ett sådant system.

12 Övriga frågor
BT rapporterade från Bridgepensionärenas årsmöte
Konstaterades att deltagande i SM Damer för M Svärdström ej stod att ordna på
grund av SBFs regler.

13 Åtgärdslista
Upprättades en åtgärdslista som bifogas protokollet.

14 Nästa möte
Onsdagen den 4 december klockan 18.00 hos Elisabeth Olsson,
Fyrmästaregången 20.

15 Avslutning
Förklarade ordföranden mötet avslutat

Göteborg som ovan

Bertil Thorén 

Justeras

Peter Modh



Åtgärdslista 2002-10-24

Liga priser
Offert från U-B Alfredsson för 1 resp 3 års behov  BT

DM plaketter BT

Ruter 
Installeras snarast på Bridgens Hus JS + PM

Fax
Kansliets fax behövs ej mera, telefonabonnemanget sägs upp BT

Kansliinredning
Ses över – nytt förslag till nästa möte EA

Bridgemeny i entrén  JS + EA

M Kamras vandringspris
Nytt skåp upp till den 2 november PM+BT

Skriftlig redogörelse avseende GBFs ekonomiska
mellanhavanden med Bridgeservice HB PM+EO

GBG Dövas BK, Silverpoäng och sanktioner BT

Em-Pe Bridge EA+PM

TL checklista BA

Hemsidan arbetsgrupp JS+PM

Elektroniskt resultatrapporteringssystem, forsatt utredning PM+JS


